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Consilier General Sanda Hristudor

In data de 29,10.2021 am depus juramantul si am devenit consilier in Consiliul General
al Municipiului Bucuresti (CGMBJ.

Activitate in cadrul comisiilor de specialitate ale Consiliului General

Fiecare consilier isi alege comisiile de specialitate din care vrea sa faca parte. Eu am
ales sa fiu membru in:

y Comisia economica, buget, finantc si credite externe

y Comisia de cultura, culte §i educatie civica, relatii Internationale si relajia cu
societatea civila

In total, activitatea in cadrul acestor comisii a presupus participarea la 51 sedinte, in
cadrul carora am avizat proiectele din competent celor doua comisii, ce urmau a fi
supuse aprobarii Consiliului General. Doar pentru activitatea din Comisia economica,
buget, finance si credite externe am studiatdocumentatiile aferente tuturor proiectelor ce
implica finantare de la bugetul Primariei Municipiului Bucuresti.

Dizolvarea si lichidarea Companiei Municipale Paza si Securitate Bucuresti

Am fost numita reprezentant al ac£ionarului Mun. Bucuresti in Adunarea Generala a
Actionarilor a acestei companii prin HCGMB nr. 409/21.12.2020. In prezent, aceasta
companie se afla in procedure de insolventa. Asa cum am promis cetatenilor municipiului
Bucuresti, vom dizolva cat mai repede companiile municipale infiin£ate ilegal care
consuma banul public in mod nejustificat

Dizolvarea si lichidarea Companiei Municipale Protectie Civila si Voluntariat
Bucuresti

Am fost numita reprezentant al acfionarului Mun. Bucuresti in Adunarea Generala a
Actionarilor a acestei companii prin HCGMB nr. 409/21.12.2020. In urma demersurilor
mele si ale colegilor din AGA, urmeaza ca pe data de 30 mai 2022 sa fie introdus proiectul



de dizolvare pe ordinea de zi a Consiliului General.

Compania Municipala Tehnologia Informatiei Bucuresti

Am fost numita reprezentant al acfionarului Compania Municipala CICLOP SA.
Bucuresti in Adunarea Generala a Ac£ionarilor a acestei companii. Dupa rezolvarea
piedicilor administrative, si aceasta companie a fost dizolvata de catre Consiliul General,
astfel incatsa nu mai produca datorii la bugetul Municipiului Bucuresti.

• In total, am participat la 21 de sedinte AGA in cadrul companiilor
municipale.

Activitate in sedinfele Consiliului General

fn anul 2021 am participat la 28 de sedinte ale Consiliului General al Municipiului
Bucuresti dintre care 13 sedinte ordinare, 6 sedinte extraordinare si 9 sedinte
extraordinare convocate de tndata.

In anul 2021 au fost adoptate 448 de hotarari, dintre care 14 proiecte au fost initiate de
grupul de consilieri generali USR.

Sanda Hristudor


